
 
 

Trelleborg 2023-04-24 
 
 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 
 
Fredagen den 21 april kunde vi läsa följande i Trelleborgs Allehanda angående att 
Sydslätten nu sätter sitt hopp till kommunen – annars blir det konkurs: 
 
”Men det avslaget de fick av Kultur- och fritidsnämnden kan vi hjälpa dem med via kommunens 
projekt, En miljon idéer, säger kommunstyrelsens ordförande.” 
Samt:  
”Ja, jag pratade precis med Erik (Lundström (KD), kommunstyrelsens andre vice ordförande) och 
han hade varit där ute på anläggningen under tisdagen och träffat dem. Så den delen kommer vi 
kunna hjälpa dem med, avslutar kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist (M).” 
 
Vi i Centerpartiet tycker självklart det är viktigt att vi stöttar landsbygdens ridskolor på 
samma sätt som vi stöttar ridskolorna i centralorten. Men samtidigt är det viktigt att 
föreningar inte ges falska förhoppningar som sedan inte infrias. 
 
Så min fråga till ordförande för kommunstyrelsen är: 
 Är förfarandet för En miljon idéer ändrat? 

Hur kan du utlova att en förening ska få stöd från En miljon idéer utan att 
omröstningen genomförts? 

 
Vill också poängtera att Centerpartiet verkligen är för arbetet med medborgarbudget. 
 
Ola Olsson 
Centerpartiet Trelleborg 
 


